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Sak 25 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart 03/08 
 
Møteinnkalling og sakskartet ble godkjent 
 
 

 Sak 26 /08  Godkjenne av protokoll 02/08 
 
Protokoll fra møte 4.3.2008 ble godkjent 
 
 

 Sak 27 /08  Informasjon fra administrasjonen 
 
Heidi Vargeid informerte: 

- Bydelen har mottatt svar fra arbeidstilsynet. Alle påleggene fra arbeidstilsynet var 
oppfylt.  

- Omorganisering i hjemmetjenesten er igangsatt. Administrasjonen følger ekstra nøye 
med de neste 3 ukene. 

 
 

 Sak 28 /08  Budsjett 2008 - korrektive tiltak for budsjettbalanse 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Kostra 120 - administrasjon, reduseres med kr 380 000 med dekning i ledig stilling 

Kostra 232 - forebygging barn/unge, reduseres med kr 400 000 med dekning i ledige 
stillinger 
Kostra 231 - aktivitetstilbud barn/unge, reduseres med kr 170 000 med dekning i en 
mindre klubbdag på skøyer’n fritidsklubb 
Kostra 190 - avsetninger, økes med kr 950 000. 

2. Oppsal helsestasjon foreslås samlokalisering med Bogerud helsestasjon på Bogerud senter 
3. Hjemmetjenesten avdeling i Utmarksveien 2 lokaliseres i Bogerud senter 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag med følgende kommentar: 
RFF er bekymret for at man reduserer forebyggende arbeid for barn og unge, særlig med 
tanke på at forebyggende arbeid kan være med på å hindre institusjonsplasser som er enda 
mer kostnadskrevende.’ 
 
 

 Sak 29 /08  Brukerundersøkelse sosialtjenesten 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Resultat fra brukerundersøkelsen 2007 i sosialtjenesten tas til orientering. 
 
 
 



Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag med følgende kommentar: 
RFF tenker at det er en svært lav prosentandel som har svart på undersøkelsen, og stiller spørsmål ved 
om svarene er representative undersøkelsen. Flere bør i allefall spørres. 

 Sak 30 /08  Rapport fra uanmeldt møte ved Østensjø bo- og 
servicesenter 12.03.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport fra uanmeldt tilsyn ved Østensjø bo- og servicesenter den 
12.3.2008 og sykehjemsetatens uttalelse, til orientering. 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak med følgende kommentar: 
RFF støtter beboeres og pårørendes krav om økt fysioterapi. 
Uttalelsen fra sykehjemsetaten manglet. RFF ønsker derfor saken gjenopptatt på neste møtet. 
 
 

 Sak 31 /08  Årsrapport 2007, Tilsynsutvalg 1 for institusjoner m.v 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsrapport 2007 fra tilsynsutvalg 1 for institusjoner m.v. tas til orientering. 
 
Vedtak i RFF 
Pågrunn av manglende vedlegg utsettes saken til neste møtet 
 
 

 Sak 32 /08  Årsrapport 2007, Tilsynsutvalg 2 for institusjoner m.v 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsrapport 2007 fra tilsynsutvalg 2 for institusjoner m.v., tas til orientering. 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
 

 Sak 33 /08  Årsrapport 2007, Tilsynsutvalg 1 for hjemmebaserte 
tjenester 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsrapport 2007 fra tilsynsutvalg 1 for hjemmebaserte tjenester tas til orientering. 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
 



 

Sak 34 /08  Årsmelding 2007, Bøler frivillighetssentral 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsberetning 2007 for Bøler frivillighetssentral tas til orientering. 
 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Se kommentar under sak 35/08 
 
 

 Sak 35 /08  Årsmelding 2007, Manglerud frivillighetssentral 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar Årsmelding 2007 for Manglerud frivillighetssentral til orientering. 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak med følgende kommentar: 
Det er morsomt og inspirerende å lese årsmeldinger fra frivillighetssentralene. RFF synes de 
får til mye for lite penger. Det er flott at Manglerud frivillighetssentralen søker eksterne 
midler fra Helse og Rehabilitering, legater, osv.  
 
 

 Sak 36 /08  Årsmelding 2007, Oppsal frivillighetssentral 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsmelding 2007 for Oppsal frivillighetssentral tas til orientering. 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Se kommentar under sak 35/08 
 
 

Sak 37 /08  Intern høring av byøkologisk program 2008-2024 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Byøkologisk program 2008-2024 setter et mer direkte fokus på klimagassutslipp og 
luftkvalitet samt kretsløpsbasert avfallhåndtering da disse nå er satt som egne 
hovedsatsningsområder jfr. Byøkologisk program 2002-2014. Programmet er også mer 
detaljert på de andre hovedsatsningsområdene, hvilket er viktig for å nå visjonene for 
utviklingen av Oslo. 
 
Bydel Østensjø har bl.a. brukt Byøkologisk program 2002-2014 aktivt ift. håndtering av 
overvann, gjenåpning av bekker og byggegrenseavstand til vassdrag/bekker ved uttalelser i 
reguleringssaker. Bydel Østensjø synes det er positivt at bydelene foreslås gitt ansvar for 



gjennomføring av gjenåpning av bekker og overvannshåndtering sammen med Vann- og 
avløpsetaten og Friluftsetaten.   
Byøkologisk program 2008-2024 tilsluttes. 
 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
 

 Sak 38 /08  Publikumsundersøkelsen 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Publikumsundersøkelsen 2007 tas til orientering 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
 

 Sak 39 /08  Partnerskap kirke - bydel. Orientering om 
samarbeidstiltak 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak ad partnerskap kirke – bydel, orientering om samarbeidstiltak, tas til orientering. 
 
Vedtak i RFF 
RFF slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak med følgende kommentarer: 
Det er mye positivt i dette samarbeidet. Det er fint at det videreføres. 
  
 
Eventuelt 

1. Syketransport- Inger Lise Kristiansen lager forslag til brev til neste RFF 
møte.  

2. RFF etterlyser informasjon om igangsetting av Handlingsplag for 
funsjonshemmede i bydelen. Det var reist spørsmål om Rådhuset skal sende 
sentrale føringer til bydelen i denne forbindelse. 

3. Det ble diskutert hvem som hadde ansvar for innkalling av vara når 
medlemmer var forhindret i å delta på møtet. Inntil videre har medlemmene 
fortsatt et personlig ansvar for å melde til møtesekretæren om forfall, samt å 
kalle inn første vara på listen. Varamedlemmene anmodes om å delta på 
møtene. Medlemslisten renskrives og sendes til medlemmene og 
varamedlemmene snarest. Gudrun Holmøy tar saken opp med Mary Ann 
Gursli.  

 
 
Bydel Østensjø, 16.4.2008 
 
 
 
Gudrunn Holmøy/s                                                                      Heidi Vargeid 
leder                                                                                             sekretær 
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